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全體大合照

校長致辭

授憑儀式

齊唱校歌

校監致歡迎辭 主禮人袁國勇教授致勉辭

升旗隊進場
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畢業生致謝辭

學生司儀

頒發獎學金及各獎項

中樂團表演

畢業生表演

學校簡報

以英詩向袁教授致意
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學生大使在展室為嘉賓介紹展覽作品
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廖碧鈿校監頒發委任狀予候任校長張偉聲博士

廖碧鈿校監向羅靈芝校長致意

廖碧鈿校監向李雪琴副校長致意

廖碧鈿校監及校友校董林蘭花
女士向袁教授致送紀念品
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畢業生於校園拍照留念
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畢業生致謝辭

Professor Yuen, School Supervisor Ms. Liu, School Managers, Principal, honoured

guests, parents and fellow graduates,

Good afternoon, I am Ivan Choi from class 6D. It is my privilege to be here

representing all form six students, to extend our sincere gratitude to everyone who has

lent a helping hand to us.

When I think back on our time at this school, I remember the early mornings spent

rushing to class, the laughter shared with friends during lunch breaks, and the sense of

pride we felt when we accomplished something great. These memories are a testament

to the hard work and dedication that we've put into our education, and I want to

commend each and every one of you for your efforts.

Of course, none of us would be here today without the support and guidance of our

wonderful teachers. To the educators who have challenged us, inspired us, and helped

us grow, I want to say thank you from the bottom of my heart. Your tireless efforts have

not gone unnoticed, and we are all better people because of the lessons you’ve taught

us.

And let's not forget about our parents and families, who have been there for us every

step of the way. Whether it was helping us with homework, cheering us on at sports

games, or simply offering a listening ear when we needed it most, our loved ones have

been our biggest supporters throughout our academic journey. To our parents and

families, I say thank you for your unwavering love and support.

Finally, I want to take a moment to recognize all of you, my fellow Form 6 schoolmates.

Your hard work, determination, and resilience have brought us to this moment, and I am

honored to share it with you. As we move forward into the next chapter of our lives, I

know that we will continue to achieve great things and make a positive impact on the

world.

So, let's take a moment to appreciate the memories we've shared, the people who have

helped us along the way, and all that we've accomplished. Congratulations, we did it!

Thank you.

6D Choi Chik Chun, Ivan
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畢業生致謝辭

大家好！我是6C班張志婷。今天很榮幸能以全體畢業生代表的身
份向我校致上謝意。聽到校監宣布羅校長和李副校長即將榮休的
消息，瞬間百感交集，一段段回憶湧上心頭。校長平易近人，樂
於同學生交談，經常進來圖書館為我們打氣；而李副校長又會贈
送各種小禮物，鼓勵我們努力讀書。對於你們的離開，實在感到
不捨，在此祝願羅校長與李副校長在榮休後生活愉快！

六年中學生涯轉眼即逝，由最初懵懵懂懂的初中生，一步一步走
到今天，成為即將迎接社會上一切挑戰的青年，一路上少不了師
長的扶持。文憑試早已結束，但腦海裏不時仍會回憶起各位老師
對我們的勉勵。你們窩心又溫暖的提醒與鼓勵，陪伴著我們度過
這場煎熬的戰役，是你們令我們學會什麽是堅持到底，什麽是搏
盡無悔。

學校由中一起鼓勵我參加朗誦和烹飪比賽，升上中五級後，學校
更給我機會擔任領袖生長一職，同時鼓勵我為學校拍攝宣傳短片
，令我能夠發揮所長，完成我人生中不同的小成就。昔日的我不
曾想過自己竟然能夠變得如此自信，能夠獨當一面。感謝你們，
令我認識到一個不一樣的自我。

被疫情籠罩的幾年，不單是師長，各位家長的默默付出，也令我
們每位畢業生感受至深，也許有時我們會因為一時的情緒而對你
們感到不耐煩，但其後我們都能夠明白當中的擔憂與期望。在此
我希望再一次向校長、各位老師、各位家長表達謝意。

如今，我們即將告別校園，走向人生新的起點，但同學、老師、
學校間深厚的情誼將會繼續保存下去，而校園的每一處也會承載
著我們美好的回憶，留待他日再次回味，願全體同學前程錦繡、
師長們幸福安康，亦祝願我校輝煌燦爛。多謝大家！

6C 張志婷


